
INTERPELACJA

Proszę o wyjaśnienie Pana Burmistrza dlaczego wniosek na dofinansowanie z Programu

Przebudowy Gminnej i Powiatowej Sieci Drogowej ( schetynówek) został tak źle
przygotowany, że w rezultacie odrzucono go z przyczyn formalnych.

Proszę o wyjaśnienie czy to była niekompetencja urzędnicza , czy też błędny wybór zadania.

Jednocześnie proszę o wyjaśnienie co było powodem wyboru ulicy Sienkiewicza.
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